
Mjølkevikvarden - fra steinbrudd til
fremtidsrettet næringsområde
Askøy SV vil arbeid for at steinbruddet på Mjølkeviksvarden snarest omgjøres til ny
næringspark for kommunen. Steinbruddet har vært drevet i flere tiår.Det har hele tiden vært
intensjonen at når uttak av stein tok slutt, så skal området brukes til industri- og næring. SV
vil at steinbruddet nå avvikle snarest mulig og plan for utnyttelse av området lages.
Kommunen trenger nye næringsområder. Storebotn er snart fullt. Ved å etablere en ny
næringspark oppnår vi flere politiske mål:

- kommunen får større arealer til formålet
- Mjølkevikvarden er allerede berørt natur. Ved å bruke det etter intensjonen slipper vi

å belaste områder med landbruk, bolig, myr, skog og viktig flora
- vi får tatt hele kommunen i bruk og det trengs arbeidsplasser i nordre deler av

kommunen


